

DECLARATION UE DE CONFORMITE

EU DECLARATION OF CONFORMITY

OBJET DE LA DECLARATION :

Produit

OBJECT OF THE DECLARATION :

Product

Lanterneau avec ventilateur		Shower hatch with fan		
Référence(s) commerciale(s)	Commercial Reference(s)	Série ou modèle	Series or Model	Marque(s) commerciale(s)
979568, 979569		R12VH-W, R12VH-C		Galaxy Conversion Van

NOM ET ADRESSE DU FABRICANT :
NAME AND ADDRESS OF THE MANUFACTURER:

SUNROAD EQUIPMENT 5 RUE DE PLAISANCE 11100 NARBONNE - FRANCE	Contact : +33(0)4 68 44 16 40 contact@sunroad-equipment.com
--	--

La présente déclaration de conformité est établie sous la seule responsabilité du fabricant.

L'objet de la déclaration décrit ci-dessus est conforme à la législation d'harmonisation de l'Union applicable et la conformité a été vérifiée avec les normes harmonisées pertinentes suivantes :

The present declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

The object of the declaration described above is in conformity with the applicable Union harmonization legislation, and compliance has been verified with the following harmonized relevant standards:

Directives	Normes	Standards	Directives
Directive 2014/30/UE CEM (compatibilité électromagnétique)		EMC (electromagnetic compatibility) Directive 2014/30/EU	
Directive 2011/65/UE RoHS		Directive 2011/65/EU RoHS	

Ainsi qu'aux règlements et directives suivantes :
As well as the following regulations and directives:

Le produit satisfait aux exigences du Règlement N°10 (CEE-ONU) - Prescriptions uniformes relatives à l'homologation des véhicules en ce qui concerne la compatibilité électromagnétique [2017/260]	The product meets the requirements of Regulation No. 10 (UN-ECE) - Uniform provisions concerning the approval of vehicles with regard to electromagnetic compatibility [2017/260]
Règlement CEE/ONU n° 43, Série d'amendements 01 – Supplément 09	UN/ECE 43 Series of amendments 01 – Supplement 09

Organisme certificateur et son numéro :	Notified body and its number :	Numéro de certificat :	Certificate number :
Department of Road Transport Ministry of Transport, Communications and Works Nicosia 1425 - Cyprus		E49*43R01/11*1053*00 E49*10R06/02*1082*00	

INFORMATIONS COMPLEMENTAIRES

La conformité des produits listés dans ce document est garantie sous réserve d'installation, d'utilisation et d'entretien conformes à la destination, à la réglementation, aux normes en vigueur, aux instructions du constructeur et aux règles de l'art.

ADDITIONAL INFORMATION

The compliance of the products listed in this document is guaranteed provided that installation, use, and maintenance are in accordance with their intended purpose, regulations, applicable standards, manufacturer instructions, and best practices.

LIEU ET DATE DE DELIVRANCE

NARBONNE LE 27 FEVRIER 2025

SIGNE AU NOM DE ET PAR
SIGNED IN THE NAME OF AND BY

SUNROAD EQUIPMENT
MATHIEU FROMENT
DIRECTEUR TECHNIQUE ET DU DEVELOPPEMENT PRODUIT
HEAD OF TECHNICAL AND PRODUCT DEVELOPMENT

